
KAJ PRAVIJO GOJENCI W Z NA VEVČAH?
V pravkar minulem tednu

otroka, ki je potekal v znamenju
gesla »Srečen otrok v zdravem
okolju«, smo tudi najstarejši go-
jenci VVZ Vevče razmišljaH o
okolju, v katerem živimo. Pri-
merjali smo naše življenje z živ-
ljenjem otrok drugod po svetu in
ugotovili, da je naše otroštvo
srečnejše. Vendar se v vseh spi-
sih ponavlja goreča želja po
igrišču, na katerem bi lahko ne-
moteno preživeli svoj prosti čas.
Tudi naši vrstniki zunaj vrtca si
ga želijo. Ker že vrsto let uspešno
sodelujemo — kar spomnite se
raznih proslav ob dnevu JLA,
dedku Mrazu, dnevu žena in na-
šega prispevka k praznovan ju Ti-
tovih jubilejev v letošnjem letu
— smo sklenili, da se tudi s to
našo veliko željo obrnemo na
vas. Vemo, da je prostor že

izbran in da je zbranih tudi že
nekaj sredstev. Upamo, da boste
našo željo po ure jenem igrišču za
otroke naše KS lahko uresničili.
Obljubljamo, da bomo pri delu
pomagali po svojih močeh. Prila-
gamo nekaj značilnih odlomkov
iz razmišljanj in prosimo za od-
govor.

Predsednik
skupnosti gojencev

v VVZ Vevče
IGOR DAJČMAN

IZ NAŠIH RAZMIŠUANJ

Skoraj vsak otrok je deležen svojc
vesele in srečne mladosti. Vsega, kar
je zelo pomembno za otroka, pa le
nimamo. TO SO IGRIŠČA!! Na
Vevčah je samo nogometno igrišče,
na katerega nc smemo. Ni pa igrišča
za košarko, čeprav je prostora več

kot dovolj. — Ivo Bogovič
Zelim si igrišče, saj se moramo

sedaj igrati na cesti, kar pa je zelo ne-
varno. — Dušan Klešnik

Ker nimamo veliko prostora za
igre z žogo, se z njo igram tam, kjer se
ne smemo. Želel bi si več prostora za
naše igre. — Igor Dajčman

V vrtcu sc mi zdi. da je vsega do-
volj in v njem mi je dobro. Obisku-
jem ga, da staršem ni treba paziti, kjc
sem in ka^ delam. Želel pa bi, da bi
uredili prostor, kjer bi igrali nogo-
met. — Uroš Smrekar

Za nas, otroke iz Vevč, mislim, da
je prostor v vrtčevem okolju najpri-
mernejši za našo igro. Mislim, da
temu okolišu nič ne manjka. Želim si
le, da bi bil vrtcc večji in da bi posta-
vili čimveč lesenih zgradb na tem
prostoru. — Marko Miklavc

Rad bi, da naše okolje ne bi bilo
tako onesnaženo. Zelo si želim takš-
neg.i varstva, ki bi preprečilo izumi-
ranje ptic in drugih živali. — Ivo Pir-
novar


